
 
 

1 
 

MØTEPROTOKOLL  

Kommunestyret 
Dato: 19.11.2012 kl. 9:00 – 1415. 
Sted: Kommunestyresalen 
Arkivsak: 12/00008 
  
Tilstede:  Dag Sigurd Brustind, Marthe Stensen, Geir-Arne Ekman, Stig 

Bruvoll, Jim Kristiansen, Marvin Eliseussen, Håkon Leknes, Eva 
Nilssen, Stian Paulsen, Merethe Meland, Bjørnar Røch, Sissel 
Johansen, Hugo Salomonsen, Roy-Helge Andreassen, Knut 
Vollen, Trond-Arvid Isaksen, og William Arntzen. 
 

  
Møtende 
varamedlemmer: 

Heidi Tøllefsen og Ole Pedersen-Dyrstad – Hele møtet. 
Raymond Johnsen, Ronald Coucheron, Bjarne Dragland, Valter 
Jacobsen, Kjell Gunnar Olsen og Gunn Torild Dons – Sakene 
53/12 og 54/12. 

  
Forfall:  Einar Johan Dons. 
  
Andre: Helge Høve (rådmann) 
  
Protokollfører: Siv Korneliussen 
  
 
 
 
 

SAKSKART  Side 

Saker til behandling 

53/12 12/00751-6 Anke tilskudd fra utviklingsfond - Hallgeir Sande 4 

54/12 11/01567-6 
Klage på vedtak om av bruk av motorisert kjøretøy på 
barmark - Rigmor Rasmussen 

7 

55/12 12/00899-2 
Plan for gjennomføring av forvaltningsrevisjon 2012 -
2015 i Ibestad kommune - kontrollutvalget 

10 

56/12 12/00898-2 
Plan for selskapskontroll i Ibestad kommune 2012 - 
2015- kontrollutvalget 

11 

57/12 12/00871-1 Finansforvaltning - rapportering 12 

58/12 12/00231-3 
Arkivdepot for eldre og avsluttet arkivmateriale frem til 
1980 

13 



 2  

59/12 12/00527-2 Søknad om garanti og tilskudd - Å og Ånstad vannverk 14 

60/12 12/00636-1 Ibestad kommune som røykfri arbeidsplass 14 

61/12 
11/01395-
76 

Valg av ny vararepresentant til generalforsamling i 
Hålogaland Kraft for perioden fram til 2015 

17 

62/12 12/00961-1 
Orienteringer, spørsmål, m.m. - Kommunestyremøte 
19.11.2012 

18 

    

 
 
Hamnvik, 19.11.2012. 

Godkjent: 

 

     ________________________________________
     Roy-Helge Andreassen 
 
 
 
     ________________________________________ 
     Jim Kristiansen 
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1. Åpning ved ordfører 
 

2. Kulturelt innslag v/Emilie Fosshaug 
 

3. Godkjenning av innkalling 
Innkallingen godkjent 

 

4. Godkjenning av saksliste  
Saksliste godkjent. 

 

5. Informasjon fra ordfører (inkludert TI på TOPP) 
Se sak 62/12 

 

6. Ungdomsrådet 
Se sak 62/12 

 

7. Ideprosjektet 
Se sak 62/12 

 

8. Kommunekompasset 
Se sak 62/12 

 

9. Budsjett 
Se sak 62/12 

 
10. Spørsmål fra kommunestyret 

Se sak 62/12  
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Saker til behandling 

53/12 Anke tilskudd fra utviklingsfond - Hallgeir Sande 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 29.06.2012 102/12 

1 Formannskapet 01.11.2012 172/12 

2 Kommunestyret 19.11.2012 53/12 

 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 29.06.2012 sak 102/12 
Møtebehandling 
Omforent endringsforslag til pkt. 1: Tilskuddet begrenses oppad til kr 50.000. 

Omforent forslag om tilleggspunkt 3 og 4:  

1. Tilsagn gjelder fra tilsagnsdato og fram til 1. mai 2013. Ønskes forlengelse av 
tilsagn må søknad være kommunen i hende senest 1. mai 2013. Eventuell 
forlengelse avgjøres av formannskapet. 

2. Skatteattest uten restanser skal forelegges før utbetaling. 
 
Votering 
Rådmannens innstilling med tillegg av omforente forslag ble enstemmig vedtatt.  

Vedtak 
Formannskapet vedtok følgende: 

1. I henhold til retningslinjer for kommunale utviklingsfond i Troms 
innvilges Hallgeir Sande, et tilskudd på inntil 24 % av dokumenterte 
støtteberettigede kostnader begrenset oppad til kr. 50.000.- til ny 
motor og gear til sin båt Maja Iren, reg.nr. T-120-I. 

2. Støttebeløpet klassifiseres som bagatellmessig i henhold til 
retningslinjer for kommunale utviklingsfond. Søker plikter å oppgi 
støttebeløpet ved søknad om annen bagatellmessig støtte i løpet av 
den påfølgende treårsperioden etter tildeling. 

3. Tilsagn gjelder fra tilsagnsdato og fram til 1. mai 2013. Ønskes 
forlengelse av tilsagn må søknad være kommunen i hende senest 1. 
mai 2013. Eventuell forlengelse avgjøres av formannskapet. 

4. Skatteattest uten restanser skal forelegges før utbetaling. 
 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 01.11.2012 sak 172/12 
Møtebehandling 
Dersom formannskapet opprettholder sitt vedtak skal saken opp for kommunestyret 
til behandling. 

Votering 
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 

1. Kommunestyret opprettholder formannskapets vedtak om et tilskudd på kr  
50.000 kroner 
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2. Ibestad kommune har begrensede midler til disposisjon til næringsformål og 
må derfor prioritere mellom søknadene. Det ligger ingen nedvurdering av 
fiskeriene i denne tildeling. 

 
 
Møtebehandling 
I medhold av kommuneloven § 40 nr. 3 bokstav c er “ansatte eller folkevalgte som 
var med på å treffe det påklagede vedtak, eller som medvirket ved tilretteleggelsen 
av grunnlaget for dette, inhabile ved klageinstansens behandling av saken og ved 
tilretteleggelsen av saken for klageinstansen”. 
 
Idet både ordfører og varaordfører er inhabile, foreslår Dag Sigurd Brustind: 
 
 Hugo Salomonsen som sette ordfører 
 Marthe Stensen som sette varaordfører 
 
Følgende representanter er derfor inhabile, og fratrer ved behandling av denne 
saken:  

- Dag Sigurd Brustind  
- Roy-Helge Andreassen 
- Jim Kristiansen  
- Eva Nilssen  
- Knut Vollen  
- Trond-Arvid Isaksen  

 
Møtende varamedlemmer: 

- Raymond Johnsen for Dag Sigurd Brustind 
- Kjell Gunnar Olsen for Roy-Helge Andreassen 
- Ronald Coucheron for Jim Kristiansen 
- Bjarne Dragland for Eva Nilssen 
- Ingen for Knut Vollen 
- Gunn Torild Dons for Trond-Arvid Isaksen 

 
Kjell-Gunnar Olsen fremmet forslag om følgende: 

1. Hallgeir Sande innvilges ett tilskudd stort kr 75.000,- til investering i ny motor 
på fiskerfartøyet “Maja Iren”. 

2. Det omsøkte beløp på kr 85.000,- måtte reduseres med kr 10.000 da det ikke 
var mer kapital igjen på nærings-/utviklingsfondet. 

 
Votering 
Brustinds forslag om sette ordfører Hugo Salomonsen og Marthe Stensen som sette 
varaordfører ble enstemmig vedtatt. 
 
Forslag fra Olsen ble satt opp mot formannskapets forslag: Forslaget falt mot 7 
stemmer. 
 
Vedtak 
Kommunestyret fattet følgende vedtak: 

1. Kommunestyret opprettholder formannskapets vedtak om et tilskudd på kr  
50.000 kroner 
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2. Ibestad kommune har begrensede midler til disposisjon til næringsformål og 
må derfor prioritere mellom søknadene. Det ligger ingen nedvurdering av 
fiskeriene i denne tildeling. 
 

[Lagre]  
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54/12 Klage på vedtak om av bruk av motorisert kjøretøy på 
barmark - Rigmor Rasmussen 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 29.03.2012 45/12 

1 Formannskapet 01.11.2012 175/12 

2 Kommunestyret 19.11.2012 54/12 

 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 29.03.2012 sak 45/12 
Møtebehandling 
Omforent forslag om å tilføye følgende setning i pkt. 1: Tillatelsen gjelder for en 
tur/retur pr dag til Ibestadvannet. 

Votering 
Innstilling med det omforente tillegg ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak 
1. Rigmor Rasmussen innvilges dispensasjon etter Lov om motorferdsel i utmark § 6 

(tillatelser etter søknad) og forskriftens § 6 til barmarkskjøring med motorkjøretøy 

for egentransport fra parkeringsplass ved utmarksvegen og frem til sin hytte ved 

Ibestadvannet. Kjøring kan foregå med personbil, pickup eller traktor og følge 

allerede etablerte kjørespor. Det skal vises særlig aktsomhet ved kjøring slik at 

terrenget ikke blir nevneverdig forringet. Tillatelsen gjelder for en tur/retur pr dag 

til Ibestadvannet. 

 

Begrunnelse: Søknaden behandles etter Lov om motorferdsel i utmark § 6 og 

Forskrift til denne lov § 6. Søkeren har dokumentert et særlig behov gjennom 

fremleggelse av legeattest og parkeringsbevis for varig bevegelseshemmede. Det 

kan ikke påvises alternative transportmuligheter og kjøring dreier seg ikke om 

turkjøring. Kjøring vil kunne skje uten at det oppstår nevneverdig skade eller 

ulemper  

 

2. Det må innhentes tillatelser fra grunneiere i området før kjøring kan finne 
sted. 
 
Begrunnelse: Lov om motorferdsel § 10. Denne lov innskrenker ikke den 
adgang grunneier og bruker har etter gjeldende rettsregler til å forby eller 
begrense motorferdsel på sin eiendom.  
 

3. Dispensasjon gjelder frem til 31.desember 2015. 
 
Begrunnelse: Slike dispensasjoner bør bare gis for en valgperiode av 
gangen. 

 

Vedtaket kan påklages innen 3 uker, jfr. Forvaltningslovens bestemmelser og 
Forskrift og motorferdsel § 7. 

 
Formannskapet har behandlet saken i møte 01.11.2012 sak 175/12 
Møtebehandling 
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Dersom formannskapet opprettholder sitt vedtak skal saken opp for kommunestyret 
til behandling. 

Omforent forslag om følgende: 

Formannskapet opprettholder sitt vedtak i sak 45/12. 
Votering 
Omforent forslag ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 

Kommunestyret opprettholder formannskapets vedtak i sak 45/12. 
 
Møtebehandling 
I medhold av kommuneloven § 40 nr. 3 bokstav c er “ansatte eller folkevalgte som 
var med på å treffe det påklagede vedtak, eller som medvirket ved tilretteleggelsen 
av grunnlaget for dette, inhabile ved klageinstansens behandling av saken og ved 
tilretteleggelsen av saken for klageinstansen”. 
 
Idet både ordfører og varaordfører er inhabile, foreslår Dag Sigurd Brustind: 
 
 Hugo Salomonsen som sette ordfører 
 Marthe Stensen som sette varaordfører 
 
Følgende representanter er derfor inhabile, og fratrer ved behandling av denne 
saken:  

- Dag Sigurd Brustind  
- Roy-Helge Andreassen  
- Jim Kristiansen  
- Eva Nilssen  
- Knut Vollen  
- Trond-Arvid Isaksen  
- Sissel Johansen 

 
Møtende varamedlemmer: 

- Raymond Johnsen for Dag Sigurd Brustind 
- Kjell Gunnar Olsen for Roy-Helge Andreassen 
- Ronald Coucheron for Jim Kristiansen 
- Bjarne Dragland for Eva Nilssen 
- Ingen for Knut Vollen 
- Gunn Torild Dons for Trond-Arvid Isaksen 
- Valter Jacobsen for Sissel Johansen 

 
Det ble fremmet forslag fra Gruppe A v/Bjørnar Røch om følgende tilleggspunkt: 
 

Kommunestyret ønsker å ha et nytt møte innen mai 2013 der vi skal avklare 
det prinsipielle for motorisert ferdsel i utmarka. 

 
Votering 
Brustinds forslag om sette ordfører Hugo Salomonsen og Marthe Stensen som sette 
varaordfører ble enstemmig vedtatt. 
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Formannskapets innstilling med forslag om tilleggspunkt fra Røch ble enstemmig 
vedtatt. 
 
Vedtak 
Kommunestyret fattet følgende vedtak: 

1. Kommunestyret opprettholder formannskapets vedtak i sak 45/12. 
2. Kommunestyret ønsker å ha et nytt møte innen mai 2013 der vi skal 

avklare det prinsipielle for motorisert ferdsel i utmarka. 
 

[Lagre]  
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55/12 Plan for gjennomføring av forvaltningsrevisjon 2012 -2015 i 
Ibestad kommune - kontrollutvalget 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kommunestyret 19.11.2012 55/12 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
Kommunestyret vedtar: 

 
Møtebehandling 
Innstilling til kommunestyret fra kontrollutvalget: 

1. Kommunestyret fastsetter kontrollutvalgets plan i pkt. 4 for gjennomføring av 
forvaltningsrevisjon i Ibestad kommune 2012 – 2015 

2. Det startes ikke nytt prosjekt før gjennomført prosjekt er utsjekket. 
 
Votering 
Kontrollutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Kommunestyret fattet følgende vedtak: 

1. Kommunestyret fastsetter kontrollutvalgets plan i pkt. 4 for gjennomføring av 
forvaltningsrevisjon i Ibestad kommune 2012 – 2015 

2. Det startes ikke nytt prosjekt før gjennomført prosjekt er utsjekket. 
 
[Lagre]  
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56/12 Plan for selskapskontroll i Ibestad kommune 2012 - 2015- 
kontrollutvalget 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kommunestyret 19.11.2012 56/12 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
Kommunestyret vedtar: 

 
Møtebehandling 
Kontrollutvalgets innstilling til kommunestyret: 

1. Kommunestyret fastsetter kontrollutvalgets plan for selskapskontroll i Ibestad 
kommune 2012 – 2015. 

2. Interkommunale selskaper kontrolleres av vertskommunen. 
 
Votering 
Kontrollutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Kommunestyret fattet følgende vedtak: 

1. Kommunestyret fastsetter kontrollutvalgets plan for selskapskontroll i Ibestad 
kommune 2012 – 2015. 

2. Interkommunale selskaper kontrolleres av vertskommunen. 
 
 
[Lagre]  
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57/12 Finansforvaltning - rapportering 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 01.11.2012 170/12 

2 Kommunestyret 19.11.2012 57/12 

 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 01.11.2012 sak 170/12 
Møtebehandling 
 
Votering 
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 

Kommunestyret tar rapport om finansforvaltninga til etterretning. 

 
Møtebehandling 
 
Votering 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Kommunestyret fattet følgende vedtak: 

Kommunestyret tar rapport om finansforvaltninga til etterretning. 

[Lagre]  
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58/12 Arkivdepot for eldre og avsluttet arkivmateriale frem til 1980 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 01.11.2012 169/12 

2 Kommunestyret 19.11.2012 58/12 

 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 01.11.2012 sak 169/12 
Møtebehandling 
Omforent forslag om at saken fremmes til kommunestyret. 

Votering 
Rådmannens innstilling med tillegg om at saken fremmes til kommunestyret ble 
enstemmig vedtatt. 

Vedtak 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 

1. Ibestad kommune vedtar med hjemmel i arkivforskriftens § 5-1 og 
selskapsavtalens § 4, pkt. 3, om overføring av depotoppgaver til IKA Troms 
(IKAT).  

2. Kostnaden på kr 70 000 innarbeides i budsjettet for 2013 og 2014. 
3. Rådmannen får fullmakt til å inngå avtale.  

 
 
 
 
Møtebehandling 
 
Votering 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Kommunestyret fattet følgende vedtak: 

1. Ibestad kommune vedtar med hjemmel i arkivforskriftens § 5-1 og 
selskapsavtalens § 4, pkt. 3, om overføring av depotoppgaver til IKA Troms 
(IKAT).  

2. Kostnaden på kr 70 000 innarbeides i budsjettet for 2013 og 2014. 
3. Rådmannen får fullmakt til å inngå avtale.  

 
 
 
[Lagre]  
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59/12 Søknad om garanti og tilskudd - Å og Ånstad vannverk 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 11.10.2012 163/12 

2 Kommunestyret 19.11.2012 59/12 

 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 11.10.2012 sak 163/12 
Møtebehandling 
Votering 
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 

1. Ibestad kommune stiller garanti for lån inntil 1,2 mill. kroner til Å og Ånstad 
vannverk. Lånet skal avdras med like månedlige avdrag over 25 år.  

2. Garantien stilles som simpel kausjon. Garantitida gjelder i inntil 25 år. 
Garantibeløpet trappes ned i samsvar med nedbetalingen av lånet. 

3. Rådmann får fullmakt til å signere kausjonsavtalen. 
4. Vedtaket fattes med forbehold om departementets godkjenning. 

 
 
 
 
 
Møtebehandling 
 
Votering 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Kommunestyret fattet følgende vedtak: 

1. Ibestad kommune stiller garanti for lån inntil 1,2 mill. kroner til Å og Ånstad 
vannverk. Lånet skal avdras med like månedlige avdrag over 25 år.  

2. Garantien stilles som simpel kausjon. Garantitida gjelder i inntil 25 år. 
Garantibeløpet trappes ned i samsvar med nedbetalingen av lånet. 

3. Rådmann får fullmakt til å signere kausjonsavtalen. 
4. Vedtaket fattes med forbehold om departementets godkjenning. 

 
 
 
[Lagre]  
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60/12 Ibestad kommune som røykfri arbeidsplass 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 11.10.2012 161/12 

2 Kommunestyret 19.11.2012 60/12 

 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 11.10.2012 sak 161/12 
Møtebehandling 
Omforent forslag om et punkt 3: 

Kommunestyret henstiller til kommunens arbeidstakere å ikke bruke snus i 
arbeidstiden. 

Votering 
Rådmannens innstilling med tillegg av punkt 3 ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak 
Formannskapet vedtar å be kommunestyre fatte følgende vedtak: 

1. Kommunestyret ber rådmannen innføre forbud mot røyking i arbeidstida fra 
01.03.2013.  

2. Røykeforbudet skal ikke gjelde på tjenestereiser der for eksempel 
arbeidstakeren i embetsmedfør oppholder seg utenfor tjenestestedet (Ibestad 
kommune) og i ubetalte spisepauser der røyking skjer utenfor arbeidsgivers 
eiendom. 

3. Kommunestyret henstiller til kommunens arbeidstakere å ikke bruke snus i 
arbeidstiden. 

 
 
 
 
 
 
Møtebehandling 
Andørja Fellesliste v/Jim Kristiansen fremmet følgende forslag: 
 

Nytt pkt. 2 
Røykeforbudet skal ikke gjelde i egen bil, på offentlig gate på vei til eller fra 
møter, eller i forbindelse med hjemmekontor og i ubetalte spisepauser der 
arbeidstaker oppholder seg utenfor arbeidsgivers eiendom. 

 
Nytt Pkt. 3 
Røykeforbudet gjelder også på kommunens uteområder utenfor kommunale 
arbeidssteder i vanlig arbeidstid. 

 
Innstillingens pkt. 3 blir pkt. 4. 
 

Votering 
Innstillingens pkt. 1 - ble enstemmig vedtatt. 
Innstillingens pkt. 2 ble satt opp mot Andørja Felleslistes forslag som pkt. 2 - Andørja 
felleslistes forslag ble enstemmig vedtatt. 
Nytt pkt. 3 – forslag fra Andørja fellesliste ble enstemmig vedtatt 
Innstillingens pkt. 3 som pkt. 4 – formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 



 16  

 
Det ble til slutt stemt over formannskapets innstilling med tillegg/endringer innkommet 
i kommunestyret: Forslaget ble vedtatt mot en stemme (Knut Vollen). 
 
Vedtak 
Kommunestyret fattet følgende vedtak: 

1. Kommunestyret ber rådmannen innføre forbud mot røyking i arbeidstida fra 
01.03.2013.  

2. Røykeforbudet skal ikke gjelde i egen bil, på offentlig gate på vei til eller fra 
møter, eller i forbindelse med hjemmekontor og i ubetalte spisepauser der 
arbeidstaker oppholder seg utenfor arbeidsgivers eiendom. 

3. Røykeforbudet gjelder også på kommunens uteområder utenfor kommunale 
arbeidssteder i vanlig arbeidstid. 

4. Kommunestyret henstiller til kommunens arbeidstakere å ikke bruke snus i 
arbeidstiden. 

 
 
 
[Lagre]  
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61/12 Valg av ny vararepresentant til generalforsamling i 
Hålogaland Kraft for perioden fram til 2015 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 01.11.2012 171/12 

2 Kommunestyret 19.11.2012 61/12 

 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 01.11.2012 sak 171/12 
Møtebehandling 
Forslag fra gruppe A v/Roy-Helge Andreassen: 

Hugo Salomonsen 
Forslag fra gruppe B v/Eva Nilssen: 

Jim Kristiansen 
Votering 
Det ble først stemt over hvem som skulle være 1. vara: 

Hugo Salomonsen valgt mot 2 stemmer (Jim Kristiansen og Eva Nilssen) 
Jim Kristiansen ble enstemmig valg som 2. vara 

Vedtak 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 

Kommunestyret velger som 
1. vara Hugo Salomonsen  
2. vara Jim Kristiansen  

 
til generalforsamlinga i Hålogaland Kraft i kommunestyreperioden fram til 2015. 

 
Møtebehandling 
Andørja Fellesliste fremmet forslag om at Jim Kristiansen settes opp som 1. vara. 
 
Votering 
Det ble votert over: 
 

1. vara: Hugo Salomonsen ble valgt mot 7 stemmer 
2. vara Jim Kristiansen ble enstemmig vedtatt. 

 
Vedtak 
Kommunestyret fattet følgende vedtak: 

Kommunestyret velger som: 
1. vara Hugo Salomonsen  
2. vara Jim Kristiansen  

 
til generalforsamlinga i Hålogaland Kraft i kommunestyreperioden fram til 
2015. 

[Lagre]  
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62/12 Orienteringer, spørsmål, m.m. - Kommunestyremøte 
19.11.2012 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kommunestyret 19.11.2012 62/12 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
Orienteringer: 

1. Ordfører informerer 
2. Ungdomsrådet 
3. Ideprosjektet  
4. Kommunekompasset 
5. Budsjett 

 
 

Orienteringer: 
1. Ordfører orienterer 

A. TI på TOPP 
a) Høyhastighetsfiber – Det er avholdt et møte med Relacom. Disse er 
interessert i å bygge nettet, men ikke eie eller drifte det. Det vil bli avholdt et 
strategimøte i Bredbåndsfylket 25.11.12, samt et eiermøte i HLK 19.12.12. 
b) FV-848 – det er avholdt en møte med Sørrollnesfisk. Vil bli satt opp som sak i 

kommunestyremøte i desember. Noe av utfordringen ligger i parallell 
planlegging, regulering/grunnerverv/anbud. 

c) Arealplan – Det gjenstår en del arbeid. I slutten av november er det planlagt 
å få karttegninger fra Hinnstein, tekst er ferdig. 

d) Miljøstasjon – HRS har fått inn 2 tilbud på jobben – Brødrene Killi var 
billigst. Det er inngått avtale med HRS om bygging. Det vil bli sendt ut et nytt 
anbud grunnet veiløsning. Planlagt bygging er satt til våren 2013. 

e) Brannstasjon – Bygg er kjøpt og det er planlagt overtakelse 15. januar 
2013. 

f) Fortau Hamnvik – Detaljplan ferdig i januar 2013, og planlagt bygging til 
vår/sommer 2013. 

g) Økonomi – tilpasset drift – Er satt opp som egen sak 
h) Sykefravær – Det vises til spørsmål i dagens møte 
i) Servicenivå – Mye gjøres. Utfordring er ressurssituasjonen. 
j) Kommuneevaluering – Resultatene fra Kommunekompasset må 

implementeres i organisasjon og hvilke konsekvenser det vil få for 
organisasjonsstrukturen. 

 
B. Ferga 2012  

    Det er besluttet at Tranøy skal gå ut 2012. Det er ikke tatt noen avgjørelse på hvilken 
ferge som skal gå i 2013. En er lovet en avgjørelse på dette innen 01.12.12. 
 

C. Harstad regions næringsforening 
Det har vært avholdt et møte i Harstad regions næringsforening, og det vil være 
aktuelt at Ibestad kommune går inn som medlem. To virksomheter i kommunen har i 
senere tid knyttet seg til som medlem. 
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D. Ungdomsaktivitet 
Kulturelt innslag  på kulturhuset – Hip Hop og samling for ungdomsråd i sør- og midt-
Troms.  

E. Tromsbenken/politiråd 
Det har vært avholdt et møte i politirådet og fokus i dette møtet var responstid fra 
politiet. Oppfatning om at politiet ikke har så mye fokus på dette med responstid ute i 
distriktene. Vi må ha trykk på dette både på politiet og sentrale myndigheter– at dette 
er viktig.  

F. Ruteplanleggingskonferanse 
Det er spilt inn endringer i ferge og buss. Dette har skjedd i samråd med sjåførene 
som kjører rutene. 

G. Imella-prosjektet  
Dette er et regionalt prosjekt som blant annet IDE-prosjektet arbeider med.   

H. Befolkningsutviklingen 
Befolkningsutvikling – det er ganske god tilflytning til kommunen for tiden.  

 

I. Galleri kafe – stor gave til kommunen 

Galleri kafe har gitt en stor gave til kommunen – dette vil komme som enegen sak i 
neste formannskapsmøte 29.11.12. 
 
J. Næringsutvikling 
Det er registrert karbonatforekomst og apatitt/magnetitt i kommunen – Ide-prosjektet 
arbeider med dette. 
 
K. Bunker Engenes 
Det er stort engasjement her. Lokalt initiativ kan gjøre at man får endret på ting. 
Positivt møte har vært avholdt på Engenes. 

 

2. Ungdomsrådet v/leder Karoline Steffenrem 
I helga har det vært en samling mellom ungdomsrådene i sør- og midt-Troms. Dette 
ble sett på som svært nyttig. Saker som ungdområdet arbeider med er: 

- Dans til kommunen 
- Trygg skolevei – ungdom føler seg ikke trygg på veien til skolen.  
- Treningsromfasiliteter 

 
Ungdomsrådet har mange planer for det videre arbeidet, men trenger penger for å 
gjennomføre disse. 

 

3. Idè-prosjektet v/idè-minister Terje Andreassen 
Gikk igjennom følgende punkter: Strategiske mål, hva skjer, økonomi – budsjettet er 
revidert og godkjent, måloppnåelse strategiske mål, og muligheter (bl.a. offshore, 
gruvedrift, akvakultur, turisme, stedsuavhengige arbeidsplasser, undervisning). 
 
Mulighetene er mange, men vi trenger kompetanse, ildsjeler og samarbeid.  
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Videre må det tas en beslutning om hvorvidt ideprosjektet fortsette utover sommeren 
2013. 

 

4.Kommunekompasset – Evaluering av Ibestad kommune v/idè-
minister Terje Andreassen 
Kommunekompasset omhandler strukturer, prosesser og systemer, og er overfladisk 
å regne ved at en ikke går ned i seksjonen.  
 
Resultatene gir grunnlag for å gå videre ned/inn i organisasjonen. Det er et stort 
potensiale for å utvikle Ibestad kommune videre, og utfordringene er å finne ut 
hvordan en skal bli bedre – få mer tilfredse innbyggere. I følge Andreassen er det 4 
områder en kan forbedre seg på/jobbe med: 
 

- Personellutvikling 
- Tjenesteyting og forvaltning 
- Planverk og utvikling 
- IKT og Elektroniske verktøy 

 Økt lærings- og utviklingsfokus 
 Økt kvalitet til en lavere pris 
 Mer tilfredse innbyggere 

 

5.Budsjett 
Rådmannen presenterte forslag til budsjett for 2013, samt økonomiplan for 2014- 
2016. 
Etter gjennomgang ble det gitt anledning til representantene å komme med 
spørsmål/betraktninger omkring det presenterte budsjettet. 
 

Spørsmål fra kommunestyret 
 

1. William Arntzen  
Innkreving av kommunale avgifter 
Var det nødvendig å innkreve resterende eiendomsskatt for 2012 så nært 
oppunder jul? 
 
Rådmannen svarte at det ikke var mulig å få ut dette med eiendomsskatten 
tidligere. Undersøkelser viser at Ibestad kommune ikke har høye kommunale 
avgifter. 
 

2. Marvin Eliseussen 
Feiing 
Hvordan fungerer denne lovpålagte oppgaven i Ibestad - Bør kommunen 
overta denne tjenesten? 
Får innbyggerne våre utført disse lovpålagte oppgavene slik at de har krav 
på? Det handler om brannsikkerhet. Hvilken avtale har kommunen med de 
som utøver denne tjenesten for oss? 
 
Leder PNU v/Trond Hanssen svarte. I år vil alle boliger som er registrert som 
bolig få feid pipen. Man har inngått avtale med Harstad kommune om bistand 
til feiing av boliger i kommunen. Når det gjelder pris betales det pr pipeløp, og 
det betales ikke til Harstad for piper som ikke feies. . 
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3. Hugo Salomonsen 

Gave fra Galleri kafe 
Hvordan stiller Ibestad kommune seg til mottak av denne gaven? 
 
Ordfører sier at saken vil bli tatt opp i formannskapet 29.11.12. 
 

4. Geir-Arne Ekman 
Budsjettoverskridelser og vikarbruk i PRO 
Stemmer det at det betales lønn opp til 4-5 ganger for en vikarstilling? 
Hvordan kan eventuelt slikt overforbruk stanses? På hvilken måte følger 
rådmannen opp den økonomiske situasjonen for å redusere overforbruket i de 
forskjellige seksjonene?  
 
Rådmannen orienterte om at det har blitt en lagt tettere budsjettkontroll og det 
er innført innkjøpsstopp ved at det er redusert innkjøp av varer og tjenester. 
Leder PRO v/Sylvi Johansen sier at det stemmer at det er et stort vikarforbruk 
og dette er noe det arbeides med. Det arbeides også med sykefraværet i 
seksjonen ved blant annet oppfølging av sykemeldte (legemeldt og 
egenmeldt).  
 
Når det gjelder overtidsforbruket grunner dette seg i opplæring av tillitsvalgte, 
ansatte i politiske verv, fødselspermisjoner, ekstra støtte/oppfølging av 
personer som har plass i sykehjemmet, fritt i forbindelse med kommunens 
permisjonsreglement, etc.. 
 

5. Stig Bruvoll 
Ledelse Ibestad skole 
Brukes lærerne på tvers av trinnene (ressursutnyttelse)? Er barne og 
ungdomstrinnet å regne som ett kollegium? Har det nye skolestrukturen gitt 
bedre resultater.  
 
Leder Oppvekst v/Dag Indresand svarte at kompetansen som er hos lærerne 
blir bruk som oppsatt ut inneværende skoleår. Idet det i dag drives skole i to 
ulike bygg er det naturlig at det er to kollegium – en skole med to avdelinger. 
Når det gjelder resultater kan det være litt vanskelig å svare på dette – de 
nasjonale prøvene viser at vi skårer bra/bedre. 
 

6. Marthe Stensen 
Sykefraværet 
Hvordan går det med arbeidet mht sykefraværet, og de arbeidsplassene hvor 
det skulle settes inn tiltak? Hvilke tiltak er satt i gang for å få ned sykefraværet 
– tilrettelegging av arbeidsoppgaver, omplassering, hva kan kommunen gjøre 
for den ansatte for å få vedkommende i jobb, etc.?  
 
Personalsjef Roald Pedersen orienterte. Han sier at dette er et vanskelig 
arbeid. Første halvåret gikk sykefraværet ned men etter ferien har det gått opp 
igjen. Det har vært to fokusområder; Hamnvik barnehage og Ibestad 
sykehjem.  
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En vil fremover se på sykefraværet på individnivået. I 2013 skal samtlige 
medarbeidere ha gjennomført medarbeidersamtale. I desember d.å. vil det bli 
avholdt kurs for ledere med personalansvar. Ansatte med høyt sykefravær vil 
bli innkalt til en oppfølgingssamtale angående fraværet. Pedersen ønsker 
også å trekke de tillitsvalgte med i arbeidet. 
 
[Lagre]  

 
 


